
 

 

  

 

П Р О Т О К О Л    №  30 

от извънредно заседание на  

Постоянната Комисия по финанси и бюджет,  

 

проведено на 16 януари  2025 г. 

 

Днес, 16 януари  2025 г., /четвъртък/ от 9.30 ч., зала 1, ет. 2, ул. „Московска“ 33 се 
проведе  извънредно заседание на Постоянната комисия по финанси и бюджет, което бе 
излъчено и във Facebook страницата на СОС. Заседанието беше открито в 9.30 и ръководено от 
г-н Димитър Вучев  - председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Добър ден колеги, започва извънредното заседание на 
Комисията по финанси и бюджет. 

В залата присъстват 9 от общо 17 общински съветници по списък към 
настоящия момент.  Имаме необходимия кворум. 

Присъстващи общински съветници: 
Димитър Вучев – председател 
Бойко Димитров 
Благовеста Кенарова 
Драгомир Иванов 
Прошко Прошков 
Екатерина Йорданова 
Севделина Петрова 
Вили Лилков 
Карлос Контрера 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги имаме две точки плюс една допълнителна в дневния 

ред днес. 
Имате ли коментари по дневния ред? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Общо гласували: 9, в т.ч.: 
- „За“ –  9. 
- „Против“ - Няма 
- „Въздържали се“ – Няма. 
Поименно гласуване: 
Димитър Вучев – председател: За 
Бойко Димитров: За 
Благовеста Кенарова: За 
Драгомир Иванов: За 
Прошко Прошков: За 
Екатерина Йорданова: За 
Севделина Петрова: За 
Вили Лилков: За 
Карлос Контрера: За 
Въз основа на гласуването комисията реши: 
Приема дневния ред на заседанието. 
Списъкът на присъстващите членове на комисията е приложен към Протокола – 

Приложение № 1.  
Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, започваме с първия доклад. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 
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По  т. 1 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА25-ВК08-554/10.01.2025 г. относно 
участие на CO — Район „Средец" В проектно предложение за Проект „Красива България" мярка 
МО1-О1 „Подобряване на обществената среда в населените места", становище вх. № СОА25-
ВК08-554/2/15.01.25 г., с вносител: Трайчо Трайков – кмет на район Средец. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно участие на CO — Район „Средец" В 
проектно предложение за Проект „Красива България" мярка МО1-О1 „Подобряване на 
обществената среда в населените места", становище вх. № СОА25-ВК08-554/2/15.01.25 г. 

Господин Трайков, може би за кратко представяне. 
ТРАЙЧО ТРАЙКОВ – кмет на район Средец: Става дума за Столична библиотека за 

дограмата, само на общинската част. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Благодаря ви. 
Имате ли коментари?  
Господин Лилков, заповядайте. 
ВИЛИ ЛИЛКОВ – общински съветник: Аз съм „За“, но искам в аванс да кажа моето 

мнение и изобщо по казуса Столична библиотека. Прекрасно е, че ще ремонтираме, не е добре, 
че ще ремонтираме само общинската част, но този проблем със Столична библиотека 
трябва да му се намери решение и решението според мен е в това, да поискаме от държавата 
да ни бъде предоставена изцяло собствеността, да я направим публична собственост и да я 
развием като един хубав културен център и образователен разбира се. Това положение с 
библиотеката не може да продължава казвам го не само, за да се изкажа, а да превърнем всичко 
това в едно действие. Това, което става с библиотеката е много лоша емблема за София и за 
Общинския съвет и дотук ще спра, но това да има някакво продължение.  

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Мисля, че всички тук в залата напълно подкрепяме това, 
което господин Лилков каза, има ли други коментари и въпроси? 

Заповядайте. 
ТРАЙЧО ТРАЙКОВ – кмет на район Средец: Без да губя излишно време не е това 

тема, но само да кажа, че ние сме свършили доста работа по отношение на маркирането на 
границите на собствеността, започнахме от един абсолютно заплетен възел и вече сме 
готови с някоя ясна концепция да водим тези разговори, а това би отворило вече пътят към 
възможността Столична библиотека да бъде ясен бенефициент на всякакви програми за 
финансиране. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Трайков. 
Колеги, други коментари и въпроси? 
Отбелязвам, че и господин Пламен Данаилов се присъедини към комисията, с което 

ставаме 10 човека. 
Нямаме коментари и въпроси. 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя  доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували, в т.ч.: 10. 
-„За“ – 10. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  Няма. 
Поименно гласуване: 
Димитър Вучев – председател: За 
Бойко Димитров: За 
Благовеста Кенарова: За 
Драгомир Иванов: За 
Прошко Прошков: За 
Пламен Данаилов – зам. председател: За 
Екатерина Йорданова: За 
Севделина Петрова: За 
Вили Лилков: За 
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Карлос Контрера: За 
Преминаваме към следваща точка. 
По т. 2 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА25-ВК08-518/2/14.01.2025 г. относно 

кандидатстване за финансиране с проектно предложение по проект „Красива България”, 
мярка М01-01 „Подобряване на обществената среда в населените места“, становище вх. № 
СОА25-ВК08-518/3/15.01.25 г. с вносител: Милена Алексиева – и.д. кмет на район Оборище 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно кандидатстване за финансиране с 
проектно предложение по проект „Красива България”, мярка М01-01 „Подобряване на 
обществената среда в населените места“, становище вх. № СОА25-ВК08-518/3/15.01.25 г. 

Госпожо Алексиева, заповядайте. 
МИЛЕНА АЛЕКСИЕВА – и. д. кмет на район Оборище: Става въпрос за 

административната сграда на район Оборище. Миналата година успяхме да направим по 
същата програма по Плана за достъпна среда външен асансьор на сградата, който е бил 
започнат преди повече от пет години. Сега кандидатстваме за ремонт на покривната 
конструкция, която не е ремонтирана повече от 20 години, имаме технически проект за 
основен ремонт, в много тежко състояние е и за изграждане на фасадно осветление все пак 
това е една емблематична сграда в центъра и е хубаво да бъде в подобаващ вид. 

Благодаря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Алексиева. 
Колеги, коментари и въпроси? 
Искам да отбележа, че и по трите доклада Комисията по икономика вече се е 

произнесла с положително становище.  
Ако нямате коментари и въпроси преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя  доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували, в т.ч.: 10. 
-„За“ – 10. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  Няма. 
Поименно гласуване: 
Димитър Вучев – председател: За 
Бойко Димитров: За 
Благовеста Кенарова: За 
Драгомир Иванов: За 
Прошко Прошков: За 
Пламен Данаилов – зам. председател: За 
Екатерина Йорданова: За 
Севделина Петрова: За 
Вили Лилков: За 
Карлос Контрера: За 
Преминаваме към следваща точка. 
По  т. 3 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-ВК08-18586/30.12.24 г. относно даване 

на съгласие и упълномощаване на Кмета на СО-район „Панчарево“ да кандидатства с 
проектно предложения „Въвеждане на мерки за енергийна ефективност в сградата на НЧ „Св. 
Цар Борис I-1909“ с. Бистрица, СО - район „Панчарево“, мярка М01 и проектно предложение 
„Осигуряване на достъпна среда за хора в неравностойно положение в ефективност в 
сградата на НЧ „Св. Цар Борис I-1909“ с. Бистрица, СО-район „Панчарево“, мярка М01-01,  за 
получаване на безвъзмездна финансова помощ по Проект „Красива България“ /ПКБ/ на 
Министерство на труда и социалната политика /МТСП/, становище вх. № СОА24-ВК08- 
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18586/1/13.01.25 г., с вносител: Евгения Алексиева – кмет на район Панчарево и д-р Ваня 
Тагарева – зам. председател на СОС 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно даване на съгласие и упълномощаване на 
Кмета на СО-район „Панчарево“ да кандидатства с проектно предложения „Въвеждане на 
мерки за енергийна ефективност в сградата на НЧ „Св. Цар Борис I-1909“ с. Бистрица, СО - 
район „Панчарево“, мярка М01 и проектно предложение „Осигуряване на достъпна среда за 
хора в неравностойно положение в ефективност в сградата на НЧ „Св. Цар Борис I-1909“ с. 
Бистрица, СО-район „Панчарево“, мярка М01-01,  за получаване на безвъзмездна финансова 
помощ по Проект „Красива България“ /ПКБ/ на Министерство на труда и социалната 
политика /МТСП/, становище вх. № СОА24-ВК08-18586/1/13.01.25 г. 

Заповядайте, госпожо Алексиева. 

ЕВГЕНИЯ АЛЕКСИЕВА – кмет на район Панчарево: Благодаря Ви, господин 
председател. 

Ние кандидатстваме по мярка 1 и по мярка 1.1, за мярка 1.1 кандидатстваме за 
въвеждане на мерки за енергийна ефективност в сградата на Народно читалище „Св. Цар 
Борис І-1909“ в Бистрица, като за мярка 1.1 кандидатстваме за осигуряване на достъпна 
среда за хора в неравностойно положение, става въпрос за енергийна ефективност по 
едната и по другата съответно за асансьор, като сме описали в количествено-
стойностните сметки разрешенията за строеж, докладите които са подготвени и има 
съфинансиране, което е и по двете точки от страна на Столична община, тъй като 
максималната стойност сме я достигнали и по двете точки за кандидатстване, благодаря. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Алексиева. 
Коментари и въпроси? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя  доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували, в т.ч.: 10. 
-„За“ – 10. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  Няма. 
Поименно гласуване: 
Димитър Вучев – председател: За 
Бойко Димитров: За 
Благовеста Кенарова: За 
Драгомир Иванов: За 
Прошко Прошков: За 
Пламен Данаилов – зам. председател: За 
Екатерина Йорданова: За 
Севделина Петрова: За 
Вили Лилков: За 
Карлос Контрера: За 
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Колеги, закривам извънредното заседание на Комисията по финанси и бюджет. 
Благодаря Ви. 
Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на Комисията 

по финанси и бюджет закри заседанието в 9.50 часа. Протоколът е изготвен на  20.01.2025 г. 
 

 

 

Изготвил: 
             /п/ 
 
Емилия Даскалова  

  /Главен експерт/ 
  

 
 

Председател на 
 постоянната  комисия по 

ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 
    ДИМИТЪР ВУЧЕВ 
              /п/ 

 

 

             
         20.01.2025 г. 

 

 
Зам. председател на 

Постоянната  комисия по 
ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

        ИВАН ТАКОВ 
                    /п/ 

 

              
           20.01.2025 г. 
 
 

Зам. председател на  
постоянната  комисия по 

ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ 
 

/п/ 
 20.01.2025 г. 

 


